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H.G. Well's 1898 science fiction classic, The War of the Worlds, tapped into society's
fears about worldwide security and an impending war in Europe. However, it wasn't
until forty years later that The War of the Worlds became infamous. On October 30,
1938, the United States was certain that it was under siege by vicious Martians.
Thousands of people called the police, many ran from their homes in terror, and some
even sought medical attention for shock and hysteria. Martians weren't really invading:
Orson Welles, a famous actor, was performing a radio dramatization of The War of the
Worlds that conviced listeners an invasion could happen anytime and anywhere.
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书评

前几天看了这本小说，听说，电影正是根据这部小说改编的。
小说讲述的是十九世纪末的英国，在一夕之间沦为火星人屠杀地狱的故事。小说伊始，
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主人公便透过天文望远镜观测到了火星的异常活动。当然，一并观测到这一现象的，还
有诸多天文爱好者以及专家。但是，由于对宇宙认识的...  
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还没看《黑暗森林》，但这本《世界大战》的确充满了负能量，书中包括两个故事：《
世界大战》与《莫罗博士的岛》。 《世界大战》
霍金说过，不要没事就往宇宙打信号，因为不知道会招来好人还是恶人。人类为什么要
找到外星人？这样相安无事地活着不好么？万一真的来了一群只想...  
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